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Nacka Kommun 

Fritidsnämnden 

2022-11-17 
TJÄNSTESKRIVELSE 
Dnr: FRN 2022-00069 

Medborgarförslag om konstgräs på fotbollsplaner 
Inkom den 12 oktober 2022 

Förslag till beslut 
Fritidsnämnden noterar att en konstgräsmatta regelbundet byts ut när den är uttjänt och 
anser därmed att intentionen i förslaget är uppfyllt. 

Sammanfattning 
Kommunen har fått in ett medborgarförslag om att byta ut konstgräsmattan på Myrsjö 
IP till en ny bättre matta. Fritidsnämnden byter regelbundet ut konstgräsmattor på sina 
bollplaner utifrån i vilket skick de är. Konstgräsmattan på Myrsjö IP är anlagd 2015 och 
bedömningen är att den håller ett par år till men att den inom ett par år kommer att 
behöva bytas ut. 

Förslagen i medborgarförslaget 
Medborgaren föreslår kommunen att byta ut konstgräsmattan på Myrsjö IP till en ny 
bättre matta. 

Enhetens utredning och bedömning 
Fritidsnämnden ansvarar för alla bollplaner i Nacka kommun som ligger på idrottsmark. 
Alla dessa planer, utom en, har konstgräs. En konstgräsmatta håller olika länge beroende 
på hur mycket den används men i snitt håller den mellan 8 och 12 år. Fritidsnämnden 
byter regelbundet ut konstgräsmattor på sina bollplaner utifrån i vilket skick de är. Som 
exempel fick bollplanen i Sickla nytt konstgräs i somras.  

Fritidsnämnden har antagit en drift- och skötselplan för samtliga konstgräsplaner som 
nämnden ansvarar för. Detta för att se till att planerna är i så bra skick som möjligt samt 
för att minimera risken för spridning av mikroplaster. Varje vecka som en bollplan är 
öppen borstas och harvas planen för att den ska vara i bästa skick och hålla så länge som 
möjligt. 

Konstgräsmattan på Myrsjö IP är anlagd 2015 och bedömningen är att den håller ett par 
år till men att den inom ett par år kommer att behöva bytas ut. 
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Ekonomiska konsekvenser 
Förslag till beslut innebär inga ekonomiska konsekvenser. 

Konsekvenser för barn 
Förslag till beslut innebär inga konsekvenser för barn. Bollplanen på Myrsjö IP kommer 
att fortsätta fungera för både organiserad och spontan idrott för barn och unga.  

Handlingar i ärendet 
Medborgarförslag den 12 oktober 2022. 
 

Anders Mebius 
Kultur- och fritidsdirektör 
Stadsledningskontoret 

Anna Kristiansson 
Utvecklingsledare 
Kultur- och fritidsenheten 
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